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PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 6/2022. - 2026. 

 

 

Prisutni:  Hrvoje Tisaj, Sanja Kišiček, Josip Mladin Živković, Brano Carević, Tomislav 

Marinović i Kristijan Landeka (zoom) 

 

Ostali prisutni:  Dorijan Pavliša (glavni tajnik), Nataša Preis-Bedenik (tehnička tajnica) 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

sjednice Upravnog odbora održane dana 24. ožujka 2023. godine u Zagrebu, u Uredu HTS-a  

 

Predsjednik je pozdravio sve prisutne, zahvalio im se na dolasku te konstatirao da je ostvaren 

kvorum od 5 glasova. Dopredsjednik Kristijan Landeka može biti uključen u raspravu, ali neće glasati, 

budući da je spojen preko zooma, a što nije predviđeno aktima Saveza. Predsjednik je pokrenuo 

raspravu po točkama dnevnog reda:  

 

1. Usvajanje zapisnika održanih sjednica:  

a. UO 3: 2.2.2023. 

b. UO 4: 8.2.2023. 

c. UO 5: 8.2.2023. 

 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o usvajanju zapisnika sjednica UO-a kako 

slijedi: UO 3/2022-2026 (2.2.2023.), UO 4/2022-2026 (8.2.2023. ) i UO 5/2022-2026  (8.2.2023.) 

 

2. Financijski plan i realizacija 

a. Financijski plan – vlastiti program* 

Dorijan Pavliša upoznao je prisutne sa svim elementima dostavljenog financijskog plana, pri 

čemu je naglasio dinamiku pristizanja prihoda od godišnjih članarina klubova i licenci sportaša.  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o usvajanju predloženog financijskog 

plana za vlastiti program.  

 

b. Upute za financijsku realizaciju - HOO – nove upute za RP;  

i. Odluka o iznosu dnevne naknade za stručni rad – treneri  

UO je sa 5 glasova za, , 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da za sve akcije reprezentacije koje 

su financirane iz budžeta Redovnog programa HOO-a, a odnose se na odlazak sportaša na natjecanja 

i/ili pripreme, naknada za stručni rad trenera iznosit će 20 eura po danu neto.  
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ii. Odluka o prihvatljivim troškovima odlaska i dolaska trenera i sportaša na 

mjesto okupljanja  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da za sve akcije reprezentacije koje 

su financirane iz budžeta Redovnog programa HOO-a, a odnose se na odlazak sportaša na natjecanja 

i/ili pripreme, naknada za troškove prijevoza trenera vlastitim automobilom isplaćivat će se u iznosu 

od 0.30 euro centi po prijeđenom kilometru uvećanom za troškove cestarina, tunelarina i td ili 

ekvivalentno tom iznosu za sve načine prijevoza, osim javnog prijevoza (autobus, vlak).  

 

iii. Odluka o rokovima dostave dokumentacije SVI ZA 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da Svi sudionici aktivnosti koje se 

financiraju iz budžeta Redovnog programa HOO-a dužni su u roku od 7 dana nakon završetka akcije 

dostaviti sve originale računa i troškovnik na Ured HTS-a. 

 

3. Reprezentacije: natjecateljski i razvojni program 

a. NATJECATELJSKI PROGRAM 

i. Izvješće s održanih priprema 

Bojan Dujković ukratko je prezentirao izvješće s priprema te su članovi UO-a zatražili da 

komentira izvješće koje je dostavila trenerica Željka Šaban Miličić. Dujković smatra da se radi o 

različitim viđenima situacije i da ne želi sa trenericom nastavljati polemike. 

 Dalje, komentirajući sudjelovanje odnosno nesudjelovanje sportaša na previđenom završnom 

testiranju, UO je uputio izbornika da u budućnosti jasno naznači da je sudjelovanje na testiranjima 

obavezno za sportaše koji pristupaju pripremama i kojima su pripreme plaćene od strane HTS-a.  

 

ii. Plan reprezentacije – izmjene i dopune olimpijskog plana 

 Nakon kraće rasprave, UO je  sa 4 glasa za, 0 protiv i 1 suzdržanim usvojio Kriterije za triatlon 

reprezentaciju za 2023. te dao uputu Bojanu Dujkoviću da polugodišnji plan dopuni utrkama za cijelu 

natjecateljsku sezonu.  

 

iii. Upiti klubova 

Bojan Dujković iznio je svoje viđenje trenutne situacije vezane uz učestale dopise i upite vezane 

uz stručne teme te razjasnio dio postavljenih pitanja; ono što smatra problematičnim su pojedine 

djelomične izjave izvučene iz konteksta koje diskreditiraju njega kao izbornika i Savez u cjelini.  

GT Dorijan Pavliša naglasio je da je nedopustivo da se stručne upite klubova koji su članovi 

Saveza ignorira. Može se raditi o različitim stavovima vezanima uz kriterije, brojke, plan i perspektivu, 

ali smatra da na svaki upit beziznimno mora biti odgovoreno. 
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S obzirom na nedorečenost u pojedinim segmentima dokumenata, UO je sa 5 glasova za, 0 

suzdržanih i 0 protiv donio odluku da Bojan Dujković do 3. travnja izradi sljedeće dokumente:  

• Ciljevi, predloženi plan i program natjecanja triatlonske reprezentacije za 2023. 

• Plan i program razvoja sporta 

• Smjernice rada za sve mlađe dobne skupine do juniora 

 

Dalje, UO je dao nalog izborniku Bojanu Dujkoviću da pristupi organizaciji javne rasprave sa 

temom revizije kriterija i plana za ulazak u triatlon reprezentaciju te predložio da organizira novi 

sastanak trenera uživo na nadolazećem državnom prvenstvu.  

 

RAZVOJNI PROGRAM 

iv. Razvojni kamp – otkazivanje 

Planirani kamp je otkazan zbog malog broja prijava te je Bojan Dujković izrazio svoje žaljenje 

radi situacije, osobito s obzirom da smatra da je sudjelovanje sportaša na prošlogodišnjem kampu 

bilo uspješno. UO je dao uputu da se razvojni program HTS-a treba mijenjati u smjeru šireg pristupa 

sportašima s uključivanjem većeg broja sportaša i širih skupina te dugoročnog odnosno 

višegodišnjeg plana, a za izradu kojeg je zadužen TZRS Bojan Dujković. 

 

MULTISPORT I AGE GROUP PROGRAM 

v. Izbornik za multisport : potvrđivanje izbornika Lovre Lisjaka  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o potvrđivanju Lovru Lisjaka kao 

izbornika za multisport reprezentacije 

vi.  Aktivnosti i procedure multisport reprezentacija i reprezentacija po dobnim 

skupinama  

UO je donio odluku o pokretanju postupka izmjene kriterija i procedura prijave za multisport 

natjecanja i natjecanja za dobne skupine, a za što je zadužen Lovro Lisjak. 

 

4. Sudačko-tehnička komisija: plan rada 

 

Josip Mladin Živković ukratko je prezentirao dokument kojim se planiraju aktivnosti te prihodi i 

rashodi STO za cijelu godinu. Obavijestio je prisutne da se krenulo u skupljanje ponuda za realizaciju 

dijela nabavka opreme za suce te naglasio da će se sve planirano realizirati po principu navedenih 

prioriteta.  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o usvajanju predloženog plana 

rada STK.  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da će iznos za godišnje licence 

sudaca biti 20,00 eura.  
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5. Osnovni dokumenti Saveza: usklađivanje sa ZOS, ZOR i ZOU 

 

a. Odluka o pokretanju postupka za izmjene Statuta sukladno ZOS  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da će GT Dorijan Pavliša u suradnji s 

pravnikom započeti proces izmjene statuta u skladu novim zakonima RH  koji se odnose na rad, 

dokumente i funkcioniranje Saveza.  

 

b. POUN - / odluka o pokretanju postupka / rasprava / 2. krug; 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da će GT Dorijan Pavliša pripremiti 

osnovni dokument za planiranje razdvajanja POUN-a na način koji je predložen na Skupštini HTS-a 

u prosincu prošle godine, a koji se usklađuje s Pravilnikom o osnovnim elementima sustava 

natjecanja HOO-a. 

 

c. Licenciranje trenera - odluka o pokretanju postupka sukladno novom ZOS-u 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o pokretanju postupka izrade 

pravilnika koji će se odnositi na stručni rad i licenciranje trenera, sukladno novom Zakonu o sportu, 

a za izradu kojeg je zadužen glavni tajnik Dorijan Pavliša u suradnji s pravnom službom.  

 

6. Kalendar natjecanja: izmjene i dopune 

 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o  odbijanju prijedloga da se PH u 

akvabiciklu održi u šestom mjesecu te predložio da se u slučaju održavanja natjecanja u tom 

datumu isto prebaci u promo kategoriju. TK Sjever može za državno prvenstvo u neolimpijskoj 

disciplini odabrati termin održavanja PH izvan kalendarske „granice“ održavanja HTL-a.  

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o uvrštavanju utrke Zagreb Open u 

promotivni kalendar (olimpijski triatlon i super sprint triatlon). 

 

7. Sponzori HTS-a: finalizacija dogovora i ugovori  

 

Predsjednik Hrvoje Tisaj izvijestio je članove _UO-a o komunikacijama i rezultatima razgovora 

s pojedinim potencijalnim sponzorima. Naglasio je da je Atlantic grupa spremna za realizaciju i 

sudjelovanje. Tomislav Marinović naglasio je da je kasno u sezoni da se nameću obavezni sponzori 

HTS-a pojedinim organizatorima i predlaže da se sa Atlanticom ne sklapa ugovor o ekskluzivi koja 

se neće moći realizirati.  
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8. Razno 

 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o imenovanju Sanje Kišiček za 

koordinatoricu HTS-a ispred Erasmus+ projekta.    

U raspravi vezanoj za imenovanje marketinške komisije, zaključeno je da će ona biti 

imenovana  naknadno, na prijedlog Kristijana Landeke, a koji je naglasio da će sav rad za Savez biti 

besplatan. Josip Mladin Živković predložio je da se osmisli način na koji će se vrednovati taj rad 

odnosno da se sa svim članovima sklope volonterski ugovori ili ugovori o donaciji vremena i 

procijenjene vrijednosti HTS-au kako bi se jasno evidentirao rad i trud koji je uložen u to.  

 

 

Sastanak je zaključen u 20:00 sati 

 

Zapisničarka: Nataša Preis-Bedenik 

 

 

Hrvoje Tisaj   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 


